

Referat for bestyrelsesmøde den 15/3-2021

Deltagere: Mikael, Dorte, Birgitte, Hanne, Bitten, Linda, Jon og Tia.

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt.

2. Siden sidst fra ledelse og administration v/Jon og Tia.

Vi har fået lov til at beholde Anna til den 1. juli 2021.

3. Meddelelser fra formanden

Louise Corneliussen har spurgt Nordea-fonden om det kan give mening at søge om hegn til rundt om dressurbanen samt lys. Det har de sagt, at det kan det godt. Bestyrelsen mener, at det vil være fint, hvis det er muligt at søge om hegn til både trailer- og muslingebanen og til et flytbart lys. Hvis det ikke er muligt at søge til begge, skal der søges til muslingebanen. Bestyrelsen er meget taknemmelige for, at hun gerne vil lave en ansøgning.

Vi har fået 30.600,00 kr. i coronastøtte fra DRF/DIF.

Elevundervisningen har været åbent fra 1. februar med halve hold i den første måned, men nu kører det med fulde hold igen dog udenfor. Der sadles op ved møddingspladsen, så det vil være fint, hvis Mogens kan sætte lys op, da der mangler lys.

Der er lagt et opslag op på facebook vedr. herpes-virus, som har afstedkommet spørgsmål:

- Skal elevhestene vaccineres?
- Skal der sættes skilte op?
- Må der komme heste ude fra?

Vi laver et opslag, hvor det præciseres, at vi skal være opmærksomme på, at der er et udbrud af herpes i det sydlige Europa i forbindelse med et internationalt stævne, hvor der har deltaget danske ryttere og heste. Vi er enige om, at udmeldingerne fra DRF følges ifht. herpes. Eftersom der ikke os bekendt pt ikke er noget udbrud af herpes i Danmark, mener vi ikke at der pt skal lukkes for heste udefra, sættes skilte op osv, men opfordrer alle til at tænke sig om.

Vi er blevet spurgt, om vi vil have et samarbejde med Verisure. Vi skal se noget på det, inden vi tager stilling til det. Vi har ikke modtaget noget (endnu).

Vil vi sælge klubaktier? Nej, det vil vi ikke.

Besøg af kommunen mandag den 22. marts 2021, kl. 14.00. Hvem vil deltage? Linda har for travlt, så Dorte deltager i stedet sammen med Hanne og Jon.

4. Prioriteringsliste

1. Mødding. Høre kommunen om de vil hjælpe med at bringe den i orden.
2. Dressurbanen i haven. Den er pløjet igennem, så nu virker drænet og den skal så planes ud.

3. Ny harve. Der skal søges fonde. Dem, der er søgt, har vi fået afslag på. Linda, Dorte og Hanne kigger på det.
4. Gennemgang af foldene. Det kan fx gøres på en arbejdsdag.
5. Meddelelser fra udvalgsposter
 1. Forretningsudvalg – herunder økonomisk rapport v/Birgitte og Linda.

Revisor arbejder på regnskabet. Det nye system har givet anledning til lidt udfordringer. Økonomien ser fin ud. Deadline den 1. juni til indsendelse af referat fra Generalforsamlingen. Kommunen har allerede oplyst, at denne frist er udsat pga. corona.
 2. Stævneudvalg v/Bitten.

Der er stævne den 10.-11. april 2021. Vi afventer situationen indtil den 23. marts 2021, når regeringen er kommet med udmelding omkring coronasituationen/-restriktionerne, så må vi se, om det giver mulighed for at holde indendørsstævner. Vi er enige om, at stævnet ikke skal afholdes udenfor. Herudover holder vi øje med herpes-situationen – om det kan få en indflydelse på afholdelse af stævner.
 3. Aktivitets og elevskoleudvalg v/Dorte og Linda.

Vi har fået 3 heste fra Vejers. Ditte har i dag været ved Vejers for at hente en Oldenborg (muligvis bedække). Vi har pt. lånt 6 heste fra Vejers, som kan give udfordringer i august (hvor vi ikke har dem), men vi har fået lovning på at vi kan få nogle af dem hjem tidligere i år.

Beridereleverne har efterspurgt ”tantestropper” til alle sadlerne. Det er okay. Diverse arrangementer i påskeferien som beridereleverne hovedsageligt står for. Ridelejr for private fra 27.-30. juni 2021, hvis der er nok tilmeldte. Mathilde er den ansvarlige.

Ridelejr fra den 30. juni til den 3. juli 2021. Ditte er ansvarlig, men Louise har også lovet at være behjælpelig med planlægningen.

Louise Corneliussen arrangerer et kæpheste-arrangement i påsken for de mindste.
 4. Cafeterieudvalg v/Linda.

Linda er kommet igennem til Albani – så håber på snarlig levering af sodavand.
 5. Marketing- og sponsorudvalg v/Hanne.

Skiltene fra Højgaard og Anders Damgaard er kommet op.
6. EU-støtte til græsningsarealer.

Skal være indsendt den 16. april 2021. Der skal underskrives en fuldmagt med foreningens NEM-ID. Vi kan få omkring 26.000 kr. Det vil koste omkring 2.000 kr. at få hjælp til at ansøge. Der skal betales for betalingsrettigheder – det er et engangsbeløb og kan måske refunderes. Vi vil i år kunne få 13.400,00 ud af det.

7. Udsættelse af generalforsamling.

Vi udsætter til mandag den 12. april 2021, kl. 19.00.

8. Arbejdsdag/opsætning af nyt hegn.

Dorte vil undersøge med Jem og Fix, om vi kan hente materialer nu, da priserne vil stige.

Arbejdsweekend den 24. april 2021, kl. 9-12.

9. Eventuelt.

1. Hvis der er spørgsmål/problemer i relation til foldordningen, skal de rettes til Jon og Gry.
2. Beridereleverne har tidligere meldt ud af, at de ville åbne vinduer. De er holdt op efter, at der har været frost. Det er ikke en del af deres arbejde.
3. Nyt bestyrelsesmøde aftales, når vi ved, hvornår generalforsamlingen kan afholdes.